
 

         P R O T O K Ó Ł  Nr  1/2010 

 

Posiedzenia Komisji O światy, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porz ądku Publicznego 

 
 
            odbytego w dniu  20 grudnia 2010 roku  

 
  w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. JOLANTA  KOSTKA     - ……………………..  
 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  SŁAWOMIR  FUDALA      - ………………………  
 
Członkowie: 

3. ANNA DIEMIENTIEW    - .......................... ...... 
 

4. MAŁGORZATA  KOPKA   - .......................... ...... 
 

5. ANDRZEJ  PAUL    - ………………………  
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Porządek posiedzenia  Komisji Oświaty... Nr 1/10  z dnia                 
20 grudnia 2010  roku – godz. 1200 . 

 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                       

28 grudnia 2010 roku. 
2. Projekt budŜetu na 2011 rok. 
3. Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 roku.  
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 

 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Jolanta Kostka - 
Przewodnicząca Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy 
obecności stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Anna Sobczuk 
– Jodłowska – Wójt Gminy,. Pani Beata Pietrzyk – p.o Sekretarza Gminy, 
Pani Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 

 
Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka o godzinie 1000 otworzyła 
posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczyła, 
iŜ zgodnie   z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, 
co wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 
 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad i poddała pod 
głosowanie w/w porządek obrad: 
 

 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad. 
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Ad. 1.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady                

w dniu  28 grudnia 2010 roku. 
 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie  zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka na 
2010 rok, 

 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
-  omówiła zmiany w budŜecie zgodnie z uzasadnieniem. Proponuje się 
wprowadzenie zmian po stronie dochodów: kwota 223.780 zł – jest to 
dotacja  z Agencji Nieruchomości Rolnej na budowę drogi                                
w miejscowości Gąbino. Po stronie dochodów kwota 685.000 dotyczy 
wpływów ze sprzedaŜy gruntów. Proponuje się zwiększenie o kwotę 
100.000 zł w mandatach pobieranych przez StraŜ Gminną. Znaczącą 
pozycją jest zwiększenie o kwotę 161.000 zł , która dotyczy wpływów                  
z  podatków od osób prawnych. Po stronie wydatków proponuje się 
zwiększenia w kwocie 413.365 zl – jest to zobowiązanie z 2005 roku : 
porozumienie z Wodociągami. Kwota 223.780 zł – droga w Gąbinie. 
Zwiększa się wydatki o kwotę 300.000 zł, która wynika z ugody na 
dopłatę przebudowy ul. A.Krajowej . Zwiększa się o kwotę 238.149 zł                 
z tytułu dopłata do wody dla Zakładu Usług Wodnych  
BudŜet po stronie dochodów zwiększa się o kwotę 1.186.394 zł, a po 
stronie wydatków   o kwotę 1.186.394 zł. Po wprowadzonych zmianach 
po stronie dochodów i wydatków , zmianom ulegają załączniki: 
inwestycyjne i o dotacji tj. zał. Nr 3 Limity wieloletniego planu 
inwestycyjnego 2010 -2013  

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska  Wójt Gminy  
- wychodzę z załoŜenia, Ŝe  bycie radnym , nie jest polityką, lecz cięŜką 
pracą. Musimy wszyscy sobie zaufać, poniewaŜ brak wzajemnego 
zaufania, moŜe być czynnikiem, szkodzącym, a nie przynoszącym 
obopólne korzyści.. Mówię to, poniewaŜ  komisję stanowią nowi radni, 
poza Przewodniczącą Komisji, która  pracowała  w poprzedniej kadencji. 
Na dzień dzisiejszy trzeba pamiętać o tym, Ŝe przyjmując budŜet na 
początku roku, pod koniec roku jest całkiem inny. BudŜet jest przez cały 
rok „Ŝywy”. Nie wszystko da się od razu zapisać. Przyjmujemy wartości  
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kosztorysowe, które po przeprowadzonych przetargach mogą być duŜo 
niŜsze   lub wyŜsze. W miarę uwalniania środków wprowadzane są 
kolejne zadania. BudŜet jest całością  potrzeb Gminy, a nie tylko 
poszczególnych sołectw.  PrzedłoŜony budŜet nie oznacza, Ŝe jest 
ostateczny  i nie będzie zmieniany w ciągu roku, poniewaŜ takiej 
moŜliwości nie ma. Ponadto nie jesteśmy w stanie przewidzieć ilości  
pozyskanych  środków, a do budŜetu, mogą być wpisane tylko te 
inwestycje, które  mają pokrycie. Wobec powyŜszego proszę o wzajemne 
zaufanie. Jesteście Państwo radnymi całej Gminy. Bardzo duŜym 
dokonaniem poprzedniej Rady było to, Ŝe radni potrafili współpracować. 
Wynikiem tej współpracy było to, Ŝe nie było miejscowości, w której nie 
wykonano Ŝadnego zadania. śyczyłabym sobie, by w tej kadencji równieŜ 
tak było. Wszystkiego od razu nie da się zrobić. Róbmy wszystko, by 
inwestycje realizować. Jest moŜliwa do wykonania jedna milionowa 
inwestycja na 4 lata.  
 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- przypomnę, Ŝe mamy 18 sołectw, a  ok. 30 miejscowości i kaŜda 
miejscowość musi coś dostać przez 4-letnią kadencję. Do tej pory 
przyjęliśmy zasadę, Ŝe była wykonana jedna większa inwestycja i dwie 
mniejsze po 10.000 zł 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- Rada uchwaliła utworzenie funduszu sołeckiego i mieszkańcy mogą 
sami zadecydować na co chcą przeznaczyć  środki. Fundusz sołecki, są to 
środki wydzielone z budŜetu.  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska  Wójt Gminy  
- mieszkańcy dokonują gradacji najpilniejszych potrzeb w sołectwach do 
wykonania  z funduszu sołeckiego.  Przy omawianiu projektów uchwał 
dotyczących zmian w budŜecie, nie wiemy do końca, czym budŜet 
państwa moŜe  nas zaskoczyć. W związku z powyŜszym mogą się zdarzyć 
sytuacje, Ŝe na komisji omawiany jest projekt uchwały w zakresie 
przedłoŜonych zmian, a do sesji otrzymamy np. dodatkowe środki 
finansowe, środki te muszą być równieŜ wprowadzane. Wówczas 
uzupełniamy projekt uchwały na bieŜąco -   radni otrzymują taki projekt 
nawet tuŜ przed Sesją. 
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Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- proponuję przyjąć przedstawione zmiany w budŜecie. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- wzajemna współpraca, to „ukłon” dwóch organów w stosunku do siebie. 
MoŜna  przyjąć  uchwałę  w pierwotnej wersji, lecz za kilka dni 
naleŜałoby zwołać Sesję nadzwyczajną z uwagi na potrzebę 
wprowadzenia zmian. Odstąpiliśmy od zwoływania kolejnych sesji, 
poniewaŜ jest to dodatkowa czynność – radni muszą przyjechać , Urząd 
musi obsłuŜyć, przygotować dokumenty itd. musi  mieć do siebie  
zaufanie. Proponuję przyjąć takie zasady, które są sprawdzone i mogą 
ułatwić pracę.   

 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 

 
 
- projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr II/3/2010 Rady 
Gminy Ustka z dnia 2 grudnia 2010 roku w sprawie 
stwierdzenia nawi ązania stosunku pracy z wójtem gminy                  
i okre ślenia składników jego wynagradzania, 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 

 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie  określenia warunków i trybu 
wspierania finansowego rozwoju sportu na terenie Gm iny 
Ustka, 
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały, a następnie poinformowała, iŜ            
w przedłoŜonym projekcie uchwały będzie  autopoprawka polegająca na 
uściśleniu zapisu  § 3 ust. 1  tj. -  po wyrazie „sportowe” dopisuje się 
„posiadające siedzibę i działające na terenie Gminy Ustka”, które spełniać 
będą poniŜej określone warunki: 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały, 

 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia „Programu współpracy 
Gminy Ustka na 2011 rok  z organizacjami pozarz ądowymi, 
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3  ust. 3 ustawy                        
o działalno ści po Ŝytku publicznego i o wolontariacie” 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, tr ybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysoko ści 
okresowych stypendiów sportowych, nagród i wyró Ŝnień dla 
osób fizycznych b ędących zawodnikami za osi ągni ęte wyniki 
sportowe, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały a następnie poinformowała, iŜ                                
w przedłoŜonym projekcie uchwały będzie  autopoprawka tj.                           
w załączniku Nr 1  § 1 po wyrazie „sportowych” wykreśla się zapis                   
„ mających siedzibę i działających na terenie Gminy Ustka”. 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 

 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 

 

 

Ad. 2.  Projekt bud Ŝetu na 2011 rok.  
 
 

 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w związku ze zmianą  ustawy o finansach publicznych, od 2011 roku, 
przy projekcie budŜetu będzie uchwalany jeszcze jeden dokument tj. 
wieloletnia prognoza finansowa. W wieloletniej prognozie  finansowej   
przyjęte są zadania, które  są realizowane dłuŜej niŜ przez rok i na które 
ubiegamy się o środki zewnętrzne. Radni otrzymali wieloletnią prognozę 
finansową Gminy Ustka na lata 2011-2020, w której są podane wskaźniki, 
na podstawie których został tworzony budŜet. Przy uchwalaniu budŜetu , 
jako pierwsza będzie uchwała w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej. Zał. Nr 3 zawiera podsumowanie wszystkich przedsięwzięć. 
Natomiast zał. Nr 3a zawiera wykaz przedsięwzięć związanych                         
z programami realizowanymi przy udziale środków zewnętrznych.  
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Priorytetowym zadaniem jest „Przebudowa   z rozbudową oczyszczalni 
ścieków i sieci kanalizacyjnej w Gminie Ustka” Łączne nakłady to 
26.670.063 – przy dofinansowaniu z programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko. Następnym zadaniem jest „Budowa 
kanalizacji sanitarnej w miejscowości MoŜdŜanowo, Pęplino  i Golęcino”.  
Na trzy zadania posiadamy projekty techniczne. Kolejne zadanie to                        
„ Budowa świetlicy wiejskiej wraz z remizą  w Starkowie”. Zadanie to 
przypisane jest od 2011 roku , jest podpisana umowa z samorządem 
Województwa na dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007 – 2013.  Rozpoczęcie zadanie  „Budowa sieci 
przesyłowej wodociągowej   z m. Objazda do Dębiny i Rowów” nastąpi 
od 2012 roku. Będziemy aplikowali  o środki zewnętrzne na 
dofinansowanie tego zadania. 
zał. Nr 3b przedstawia zadanie, które będzie realizowane w ramach 
umowy o partnerstwie publiczno prywatnym. Jest to przebudowa drogi 
gminnej i skrzyŜowania z drogą wojewódzką wraz z budową oświetlenia 
drogowego /*/ . Zadanie przewidziane do realizacji w 4-letnim okresie. . 
Następnym załącznikiem jest poręczenie poŜyczki dla /*/, są to zaszłości 
w ramach porozumienia z 2005 roku. Do 2017 roku musimy zabezpieczyć 
kwotę spłat w budŜecie. Kwota ta zostanie zwolniona z upływem 
miesięcy. Proponujemy dodatkowy zał. Nr 3c, w którym będą wpisane 
pozostałe zadania, które są wpisane w budŜecie, na które juŜ poniesiono 
nakłady.  
Projekt wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustka na lata 2011 – 
2020 została pozytywnie zaopiniowana przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową, na co potwierdzeniem jest uchwała Kolegium.  
  
BudŜet Gminy wynosi 30.469.531 zł w tym: – dochody bieŜące 6.069.531 
zł i dochody majątkowe 4.400.000 zł, które muszą być przeznaczone                 
w całości na wydatki inwestycyjne. Od 2011 roku nie moŜna planować 
budŜetu tak, by dochody bieŜące były  niŜsze od wydatków bieŜących. 
Wydatki na 2011 rok przewiduje się w kwocie 29.580.581 zł, z tego – 
wydatki bieŜące 23.849.474 zł . Wydatki majątkowe zaplanowane są na 
5.731.107 zł (są to wydatki, na które jest zabezpieczony wkład własny). 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
 - po stronie dochodów nie są ujęte jeszcze środki zewnętrzne, które 
ewentualnie moŜemy pozyskać z róŜnych programów. Na dzień dzisiejszy 
są  złoŜone wnioski na kwotę ok. 15 mln zł.  
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Przez cały rok, budŜet jest „Ŝywy” i pod koniec roku nie będzie               
w takiej samej wysokości jak zostanie uchwalony. . Do budŜetu zostały 
przyjęte zadania według wartości kosztorysowych. Po przetargach 
wartości mogą ulec zmniejszeniu lub zwiększeniu. W przypadku 
uwolnienia środków  będzie moŜliwość realizacji kolejnych zadań.  
W poprzedniej kadencji,  w pierwszej kolejności  wykonywano zadania, 
na które były dofinansowania. Mam nadzieję, Ŝe obecna Rada przyjmie 
zasadę, Ŝe zadania dofinansowywane ze środków zewnętrznych będą 
wykonane w pierwszej kolejności, pomimo tego, Ŝe są  do realizacji na 
dalszej pozycji.  
 
  
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- zgodnie z wymogami ustawy o finansach publicznych utworzone są 
dwie rezerwy tj. rezerwa ogólna w wysokości 152.000 zł i rezerwa celowa 
w wysokości 148.000 zł – z przeznaczeniem na odprawy i nagrody 
jubileuszowe w kwocie 78.000 zł i na realizację zadań własnych z zakresu 
zarządzania kryzysowego w kwocie 70.000 zł. W budŜecie ustalona jest 
nadwyŜka w kwocie 888.950 zł, która przeznaczona jest na spłatę 
kredytów i poŜyczek. Przychody będą wynosiły 1.023.050 zł (poŜyczki                  
i kredyty, splata poŜyczki – Wspólnota Duninowo, splata poŜyczki dla 
Gminy Dębnica Kaszubska), a rozchody w kwocie 1.912.000 zł – jest to 
spłata kredytów i poŜyczek juŜ zaciągniętych, które wynikają z umów  
Ustalone są dochody w kwocie 2.691.437 zł i w takiej samej kwocie 
wydatki  na zadania zlecone z zakresu  administracji rządowej. Ponadto 
ustalony jest plan dotacji na zadania realizowane na podstawie 
porozumień z jednostkami samorządu terytorialnego. Ustalone są 
dochody w kwocie 260.000 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaŜ 
napojów  alkoholowych. Ustalone wydatki w kwocie 43.000 zł 
przeznacza się na realizację zadań określonych w Gminnym Programie 
Przeciwdziałania Narkomanii, a wydatki w wysokości 217.000 zł 
przeznacza się na realizację zadań określonych w Gminnym Programie 
Profilaktyki Alkoholowej. Wójt zostaje upowaŜniony do zaciągania 
kredytów i poŜyczek oraz emisji papierów wartościowych na pokrycie 
deficytu do wysokości 2.000.000 zł, do zaciągania zobowiązań, z tytułu 
umów, których realizacja i termin zapłaty upływa w roku następnym, do 
dokonywania zmian między rozdziałami i paragrafami, wydatków 
bieŜących i majątkowych, przekazania kierownikom jednostek 
budŜetowych uprawnień dokonywania przeniesień w planie wydatków                 
i do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja roku 
następnym niezbędna jest do zapewnienia ciągłości działania jednostki. 
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Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu na 2011 rok jest 
pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
 - na dzień dzisiejszy MoŜdŜanowo i Starkowo nie mają podłączenia do 
sieci kanalizacyjnej. Zgodnie z dyrektywami unijnymi mamy czas  
realizacji do 2015 roku. W przypadku nie zrealizowania dyrektyw,  
Gmina będzie płaciła kary za zanieczyszczenie środowiska. Jako Gmina 
nie moŜemy pozwolić na to, Ŝeby płacić kary, za to, Ŝe nie mamy 
kanalizacji. W przypadku, gdy udowodnimy, Ŝe jest parę domostw,                  
a kolektor trzeba prowadzić przez  kilka kilometrów, co jest nieopłacalne , 
tam nie będziemy budować kanalizacji. W tej sytuacji mamy obowiązek 
rozwiązania tego problemu np. poprzez przydomowe oczyszczalnie 
ścieków – indywidualne, lub zbiorcze. Wówczas wykaŜemy, Ŝe Gmina 
zrobiła wszystko i nie ma podstaw do naliczania kar. Są to priorytety                  
z zakresu ochrony środowiska. Stan techniczny oczyszczalni ścieków               
w Rowach jest zły i dlatego musimy iść   w kierunku modernizacji. Proszę 
mieć na uwadze, Ŝe nie dotyczy to tylko Rowów poniewaŜ do 
oczyszczalni tej są podłączone miejscowości - Wytowno, Machowinko, 
Objazda, Gąbino. 
Budowa świetlicy w Starkowie – Ekspertyza techniczna tego obiektu 
wykazała, Ŝe obiekt jest w złym stanie. Natomiast w Objeździe trwa 
rozbudowa remizy straŜackiej z uwagi na to, iŜ  straŜ nie mieści się                    
w swoich pomieszczeniach. Część  obiektu stanowi własność prywatną, 
za uŜytkowanie  którego  naleŜy płacić dzierŜawę. 

 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- gdyby nie pozyskano środków na budowę świetlicy w Starkowie, to nie 
byłoby realizacji. Ponadto nie ma moŜliwości, by z pozyskanych środków 
na świetlicę w Starkowie realizować inne zadanie. Przyznane środki są na 
dany cel. Rezygnacja z tego zadania oznacza rezygnację                                  
z  dofinansowania. Taki kierunek działania nie powinien budzić 
negatywnych reakcji. 
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Radna Anna Diemientiew 
- nie jestem przeciwna Ŝadnej inwestycji, lecz chciałabym, by w Grabnie 
teŜ była taka inwestycja, gdyŜ obecny stan świetlicy nie spełnia 
wymaganych potrzeb.  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- przy priorytetach, gdzie świetlica jest waŜniejsza brano pod uwagę 
dostępność mieszkańców do ośrodków kultury. W Starkowie  nie ma 
nawet szkoły. Miejscowość  jest oddalona od  ośrodków miejskich. 
Brakuje połączeń autobusowych. Musimy zdawać sobie sprawę, Ŝe nie da  
się zrobić wszystkiego od razu. BudŜet jest jeden, sołectw jest 18 i kaŜdy 
ma swoje potrzeby.  
 
 
 
Radna Anna Diemientiew 
- czy byłaby moŜliwość wykonania całości drogi przy blokach                         
w Zimowiskach? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- jest kosztorysowany odcinek drogi, który nie jest ujęty w budŜecie.             
W przypadku zgody Starostwa na potraktowanie tego odcinka jako 
modernizacji,  jest szansa, Ŝe w całości to zadanie zostanie zrealizowane 
w kolejnym etapie.  
Priorytetem jest wykonanie odwodnienia i przebudowy ul. Poziomkowej 
w Grabnie. Po przetargach będziemy wiedzieć, jakimi dysponujemy 
kwotami. Obecnie rozwaŜamy moŜliwość wyłączenia z projektu 
melioracji, która zostałaby wykonana systemem gospodarczym, tak by 
zaistniała w 2011 roku.  
 
 
 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji 
poddała pod głosowanie : 
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- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2011 – 2020, 

 
 
 
 
Głosowało  -  5 
  
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu Gminy Ustka 
na 2011 rok 
 
 
 
Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji 
poddała pod głosowanie w/w projekt  uchwały z uwzględnieniem 
następującego wniosku: 
 

 
 
 
Wniosek  
Komisji w sprawie projektu bud Ŝetu na 2011 rok. (zał. Nr 1) 
 
> Po zapoznaniu się z projektem uchwały wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Ustka na lata 2011 – 2020, Komisja stwierdza, Ŝe 
projekt zapewnia środki na realizację wymienionych zadań, a zadania 
ujęte w budŜecie na 2011 rok rodzą nadzieję, Ŝe proponowane inwestycje 
zostaną wykonane. 
Komisja widzi potrzebę dołączenia do proponowanych inwestycji 
realizację krótkiego odcinka drogi (ok. 200 m) między blokami                      
w miejscowości Zimowiska. 
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Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 

 
 
   
 

Ad. 3.  Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 
roku. 

 
 
 
 Komisja ustaliła plan pracy Komisji na I półrocze 2011 roku zgodnie 

z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 

Ad. 4. Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 
 
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła korespondencję, która 
wpłynęła do Komisji tj.: 
 

 
 
/*/  
- dot. zawarcia umowy dzierŜawy na okres 3 lat stref płatnego parkowania 
w m. Rowy  i zmiany wskazanego dni wolnego na inny dzień tygodnia 
np. poniedziałek. 
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Po zapoznaniu si ę z projektem odpowiedzi, Komisja przychyla 
się do stanowiska Pani Wójt. 
 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko : 
 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 
 
 
 
 
Państwo /*/ i /*/, /*/ i /*/,  /*/ i  /*/  
- dot. zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru połoŜonego                 
w obrębie Przewłoka – Osiedle, i objęcia niniejszym opracowaniem 
obowiązującego załącznika graficznego działek Nr : 442, 443, 206/1, 
206/2, 206/3, 206/4, a tym samym zmianę ich przeznaczenia z usługowo 
– handlowego na mieszkalne. 
 
 

 
Komisja zapoznała si ę z pismem i przyj ęła do wiadomo ści. 
 
 
 
 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko : 
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Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 
 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomości treść następującego pisma: 
 
 
 
1). Odpowiedź Pani Wójt do Zastępcy Prezydenta Miasta Słupska                
w sprawie porozumienia dotyczącego przejęcia przez Gminę Miejską 
Słupsk praw i obowiązków związanych z profilaktyką  i wczesną terapią 
uzaleŜnień od alkoholu oraz korzystanie z usług Izby Wytrzeźwień                    
w Słupsku. 
 

 
Radny Andrzej Paul 
- zasadnym byłoby dofinansowanie Izby Wytrzeźwień. Czy na 2011 rok 
będzie przedłuŜona umowa ? Czy istnieje moŜliwość częstszego 
odśnieŜania chodników? 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- będzie przedłuŜona umowa. Natomiast nie jesteśmy w stanie 
zorganizować częstszego odśnieŜania chodników. 
 
- na przełomie miesiąca lutego/marca 2011 roku  będzie aktualizowany  
Program Gospodarczy Gminy i radni będą musieli określić priorytety               
w swoich miejscowościach, poniewaŜ nie ma moŜliwości   wykonania 
wszystkiego w jednej miejscowości. Ponadto przy ustalaniu kolejności 
wykonania np. świetlic trzeba wziąć pod uwagę dostępność mieszkańców 
danej miejscowości do innych źródeł Ŝycia kulturalnego. Liczę, Ŝe radni 
będą popierać inwestycje, których realizacja jest uzasadniona, by nie 
dochodziło do tego, Ŝe po wybudowaniu obiektu trzeba go zamknąć                                 
z uwagi na brak środków na utrzymanie. 
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Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji                  
o godzinie 15 10  zamknęła posiedzenie. 

 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
 
             Przewodniczyła: 
 
Protokołowała                                       Przewodnicząca  Komisji 

 
GraŜyna Frankiewicz                                             /-/  JOLANTA KOSTKA    

 
 
 
 
 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 
publicznej ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy. 

 


